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Protokól nr V/2011
Z sesji Rady Gminy Myslakowice, która odbyla sip dnia 22lutego 201 1r. w sali
konferencyjnej Urzgdu Gminy.
Porzqdek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnoéci obrad.
2. Informacj a Wójta Gminy z pracy migdzy sesjami.
3. Informacj a Przewodnicz4cej Rady Gminy z pracy miEdzy sesjami.
4. Interpelacj e, zapytania i wnioski.
5. Stan sieci szkól na terenie Gminy Myslakowice.
6. Bezpieczeústwo publiczne - dziaialnoÉó Komisariatu Policji w Kowarach,

dzialalnoéó OSP.
7. Ochrona przeciwpowodziowa w gminie - Cenfrum Zarzqdzania Kryzysowego,

powiadamiania i organizacja akcji ratunkowej.
8. Podjgcie uchwal w sprawie:

- wniesienia aportu do Spólki z o.o. Karkonoski System Wodoci4gów i Kanalizacji
z/siedzib4 w Bukowcu.

- zmian w budZecie gminy.
9. Odpowiedzi na interpelacje, zapTtania i wnioski.

10. Wolne wnioski i informacie.
1 1. Zamkniqcie sesji.

Ad. 1.
O godzinie 10.00 Przewodnicz4ca Rady Gminy Myslakowice Teresa Rupniewska otworzyla
V sesjg rady stwierdzaj4c, 2e w sesji uczestniczy wymagana iloéó radnych wobec czego
obrady sesji s4 prawomocne.
Przewodniczqca zapylala czy kto$ wnosi uwagi b4d2 wnioski do protokolu z poprzedniej sesji
rady - u'r iag nie wniesiono, protokól zostal przyjEty przy 14 glosach za.
Przewodnicz4ca przedstawila proponowany porzqdek obrad i zglosila wniosek aby w punkcie
10 przeglosowaó przyjgcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 201 1. NastEpnie
Przewodnicz4ca zwróclla siq z zapytaniem czy ktoS z radnych wnosi uwagi b4dZ wnioski do
przedstawionego porz4dku obrad.
Wójt Gminy zglosil wniosek o wprowadzenie pod obrady rady trzech projektów uchwal:
- wls zamiart likwidacji Szkoly Podstawowej w Karpnikach wniosek zosfal przyjpfy przy

14 glosach za,
- w/s zmian do uchwaly nr III/18i 10 Rady Gminy Myslakowice z dnia 30.12.2010r. w
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myslakowice na lata 2011-2015
- wniosek zosfal pnyjEfy przy 1 1 glosach za i 3 glosach wstrzymuj4cych,

- wls zgloszenia kandydafa na czlonka kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej we
Wroclawiu - wniosek zostal przyj ety pfzy 12 glosach za i 2 glosach wstrzymuj4cych.

Porzqdek obrad, po '*prowadzeniu poprawki, zostal przyjpfy przy 14 gLosach za.

Ad.2.
Wójt Gminy zloZyl informacjE o pracy migdzy sesjami.
Wójt zajmowai sig m. innymi nastEpuj4cymi tematami:
- projektami uchwal rady gminy,
- wydaniem zarz4dzeri i postanowieú,
- decyzjxni o warunkach zabudowy oraz lokalizacji inwestycji celu publicznego,



- zatwierdzeniem wyników otwartego konkursu na realizacjE zadaú upowszechniania sporlu
na rok 201 1,
- przygotowaniem harmonogramu zebraú w/s wyboru softysa i rad soleckich,
26.01.11 -ZanqdZGK
28.01.11-nadzwyczajnezgromadzeniewspólnikówKSWiK s).tuacja finansowa Spólkr
oraz rozliczenie proj ektu,
3 i 4.1 1 - Konwent Wójtów, Burmistrzów, Prezydentów i Starostów,
7 .02.11 - ldzial w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, a nastEpnie w posiedzeniu Komisji
Oéwiaty,
8.02.11 - ttdzial we wspólnym posiedzeniu Komisji BudZetu i Finansów oraz Gospodarki
Komunalnej,
10.02-11- spotkanie z Dyrektorem SP w Karpnikach,
11.02.11 - Zgromadzenie Wspólników KSWiK zwigkszenie kapitalu Spólki,
14.02.1,1- spotkanie w/s budowy SP ZOZ- zasady finansowania or¿rz umowy z
podwykonawcami
14.02.11- Plan Myslakowic - rozpafrzenie uwag i wnioskow
22.02.1 1 Zgromadzenie ZGK
/ na sa19 obrad przybyLa radna Maria Szorkin /

Ad. 3.Informacja Przewodniczqcej Rady Gminy z pracy miEdzy sesjami:
29.01.11- zebranie wiejskie w Gruszkowie,
07 .02.11* udziai w posiedzeniu Komisji Oéwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej,
08.02.1 1 - wspólna debata Komisji Budzetowej i Gospodarki Komunalnej na temat
wniesienia aportu do Spólki KSWiK,
15.02.11 - spotkanie z dyrektorem Szkoly Podstawowej w Kostrzycy,
17 .02.11 - ndzial w posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej,

- spotkanie z dyrektorem Zespolu Szkól w Myslakowicach,
18.02.11 - éwietlica w Karpnikach - spotkanie pn ,, pies mój przyjaciel" przygotowane dla
dzieci w ramach ferii zimowych.
21.02.11- debata dwóch komisji: Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Bud2etu r
Finansów.

Ad. 4. Interpelacj e, zapytania i wnioski.
Radna Janina Radomska - ponowila interpelacje-wniosek zloZony dnia 14.09.2010r.
dotycz4cy uporz4dkowania czgSci nieruchomoSci komunalnej nr 4316 w Bobrowie,
oraz wniosek o udroZnienie spil.vlu wody deszczowej w drogach gminnych w Bobrowie na
odcinku o bardzo du?ym stopniu nachylenia od strony góry Buczek, miEdzy budynkami nr 11,
12,16 oraznawysokoÉci budynku nr 35.
Zapl4anie - czy zostal zloZony wniosek do Nadlesnictwa ,.Sniezka" o przejEcie dzialki nr
20611 na poszerzenie drogi, w miejscu naj azdu na most w Bobrowie.

Radna Gabriela Misztak - kiedy b9 dzie zakohczona budowa oSrodka zdrowia w
Myslakowicach, mieszkancy py.tajq kiedy i do kogo moZna sktradaó podania o dzierLawq
pomieszczeú w budynku oSrodka.

Ad. 5. Stan sieci szkól na terenie Gminy Myslakowice.
Przewodniczqca RG poinformowala, 2e wraz zKomisj4 OSwiaty oraz przewodniczqcymi
poszczególnych komisji dokonala rizllacji wszystkich szkól na terenie gminy.



Przewodnicz4ca Komisji OSwiaty, podsumowuj4c wizl'tacj 9 w szkoiach stwierdzila, 2e
wszystkie placówki borykaj4 sip z problemami finansowymi.
Zespó| szkól w tr'omnicy - sala gimnastyczna w obecnym stanie nie moze byó uzytkowana,
brak érodków na ogrzewanie, na drobne remonty.
Zespól Szkól w Myslakowicach - zbyt mala iloéó sal klasowych, zawilgocenie sal, warunki
natczania niezby't korzystne, w najbliZszym czasie zaistnieje koniecznosó podjgcia decyzjr o
budowie nowej szkoly.
Szkola Podstawowa w Kostrzycy - podobne warunki i trudnoéci jak w pozostalych
placówkach.
Szkola Podstawowa w Karpnikach - slabe wyniki nauczania, srednia subwencja w 2011r. na
jednego ucznia wynosi 17.870 zl, gdzie w Kostrzycy wynosi 10.891 zl., w Myslakowicach
5.902 zl, a w tr-omnicy 6.352 zI.
Aktualnie w Szkole w Karnikachjest 34 uczniów, s4l4czone klasy.
Konrisja Oéwiaty wyst4pila z wnioskiem o przygotowanie projektu uchwaly o zamiarze
likwidacji szkoly w Karpnikach.

Dyrektor Dariusz Domaúski przekazal, Le wywiqzal siq ze wszystkich deklaracji zlo2onych w
ubieglym roku. Budzet szkoly zostal obniZony o 115, szkola pozyskuje érodki wlasne, w roku
201 1 bEdzie to kwota okolo 180.00021.
Obecnie w szkole faktycznie jest 34 rlczntów ale tendencjajest wzrostowa.

Dyrektor Julita Odelga przekazala, Ze na dziei dzisiejszy do Zespolu Szkól w Lomnicy
uczgszcza kilkunastu uczniów z rejonu szkoly w Karpnikach, Szkoiajest w stanie przej4ó
tczntów ze Szkoly w Karpnrkach,bez pofrzeby zwigkszania liczy oddzialów.
Wójt Gminy poinformowal, ze nalezy podjqó dziatania zwiqzane z modernizaqqbudynku
szkoly w tr-omni cy oraz niezwlocznie przystqpió do budowy nowej szkoly w Myslakowicach.
W najbliZszych dniach gmina przejmie od ANRSP okolo 5,5 ha gruntu pod budowg szkoly.

A d . 6 .
Temaf bezpieczeústwa publicznego byl omawiany na posiedzeniu Komisji Gospodarki
Komunalnej, Ochrony Srodowiska i Bezpieczeústwa Publicznego i Przewodnicz4ca RG
poprosila o wprowadzenie przewodnicz4cego komisji. Przewodnicz4cy Jerzy Cieélik
poinformowal, 2e komisja zapoznala sip ze sprawozdaniem z dzialalnoSci operacyjno-
techdcznej Ochotniczych StraZy PoZarnych .
Gminny Komendant OSP przedstawil temat moZliwoÉci pozyskania Srodków na zakup
samochodu ratowniczo- gasniczego.
W zwi4zku z moZliwoéci4 pozyskania Srodków pozabudZetowych komisja zloZyla wniosek
o przygotowanie montaZu finansowego na sfinansowanie calego przedsigwziEcia zwiqzanego
z zakupem samochodu.
Przewodnicz4cy komisji J. Cieélik zapewnil, ze komisja bqdzie czynila wszelkie starania aby
gmina przekazala na ten cel érodki w wysokoéci 200.000 zl

Komisja zapoznala siE równieZ ze sprawozdaniem z dzialalnoéci Komisariatu Policji w
Kowarach.
W dyskusji czlonkowie komisji poruszyli temat zwigkszenia patroli przy Zespole Szkól w
Lomnicy ( sklep spoZywczy ), zalafwianie mieszkaiców gminy w Myslakowicach, nie
odsylanie na posterunek w Kowarach ( zwlaszcza ludzi starszych ), czystoéó i porz4dek na
terenie gminy - wlaéciwe utrzymanie psów przez ich wlaécicieli.
Komisja przyjEla sprawozdanie z dzialalno(ici Policji i dzialalnoéci OSP.



W dyskusji radni poruszyli temal zwiqzany ze sprzedaíqnarkotyków, podjqcia skuteczne,
walki z quadowcami i krosowcami oraz zwiqkszenia patroli na terenie gminy.
llbacje wzqdzane przez mlodziez na boisku sportowym w Kostrzycy ( handel alkoholem i
narkotykami, demolowanie obiektu znajduj4cego siE na boisku ).
Komendant Komisariatu Policji Kowary Wlodzimierz Chmiel przekazat,Ze patrole na tererue
gminy odbywaj4 sig codziennie i na kazdej sluZbie. W ubieglym roku skierowano do s4du 360
wniosków o skazanie za przestQpstwa. Dziennie co najmniej 5 razy funkcjonariusze
interweniuj4 w zwiqzku z naduZywaniem alkoholu. Znaczna czEéó interwencji koiczy sig
zafrzymu"Liem i przewiezieniem sprawcy interwencj i do wytrzeáwienia.
Sprawa sklepu spozywczego w {-omnicy jest Policji znana, równieZ tam s4 przeprowadzane
kontrole.

Gminny Komendant OSP Czeslaw Godoú jeszcze raz zaapelowa| do wszystkich o pomoc w
zakupie samochodu ratowniczo-gaSniczego.

Wójt Gminy Zdzislaw Pietrowski na rgce Komendanta Policji i Komendanta OSP zlozyi
gor4ce podzigkowania za ofiam4 pracg Policji i stra2aków.

Ad. 7. Ochrona przeciwpowodziowa w gminie - Centrum Zan4dzaniaKryzysowego,
powiadamiania i organizacja akcji ratunkowej.
Temat byl omawiany na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. Ochrony Srodowiska i
Bezpieczeústwa Publicznego i Przewodnicz4ca RG poprosila o wprowadzenie
przewodniczEcego komisji. Przewodnicz4cy Jerzy Cieélik poinformowal, 2e komisja
zapoznala sig ze sprawozdaniem z dzialalnoéci Gminnego Centrum Zarzqdzania
Kryzysowego i wystosowala do Wójta Gminy nastgpuj4ce wnioski:
- dokonaó inwentaryzacji najbardziej newralgicznych punków hydrotechnicznych, które
powoduj4 najczEstsze podtopienia i zalewania poszczególnych rejonów, z podaniem
odpowiedzialnych podmiotów za ich utrzymanie.

- zwróció sip do wlaéciwych podmiotów celem udroZnienia kanalu przemyslowego
biegn4cego przez firmg Rauschert, w kierunku I-omnicy, dla przeciwdzialaniu zalewania
przyleglych terenów.

Ad. 8. Podjgcie uchwal.
Wójt Gminy Zdzislaw Pietrowski poruszyl temat wniesienia apofiu do Spólki KSWiK.
Dla zamkniEcia projektu i sporz4dzenia Raportu Koicowego naleZy wnieSó stosowne udzialy,
które na poczqtku byiy przewidywane w projekcie.
Decyzja Komisji Europejskiej zakladala, Ze Fundusz Spójnoéci przekaZe dotacjg w wysokoÉci
85%,15 % to érodki wlasne KSWiK w rym 12,4% to bpdqkedlty, 2,604 udzialy gmin.
Na poczqtku byla deklaracj a, 2e te 2,60A wypracuj e Spólka. Na dzieú dzisiejszy j est to
niemozliwe, a projekt naleLy rozliczyó do 28 lutego br.
Wedlug planu finansowego udzial Gminy Myslakon-ice to kwota 1.099.000 21.
W zwi4zkLr z powyzszym Wójt przedstawil projekt uchwaly w/s wniesienia aportu do Spólki
z o.o. Karkonoski System Wodoci4gów i Kanalizacji .
Radna Janina Radomska zwrócila siE z nastgpujEcymi pytaniami:
- umowa z Funduszem Spójnoéci przewiduje otrzymanie piatnoSci koúcowej wynoszEcej
4.939.945 EURO - kiedy to nast4pi
-jaka byla wysokoéó kontraktu podstawowego InZyniera Realizacji Projektu ajaka wartoSó
dodatkowego wynagrodzenia w zwiqzku z przedluíeniem umowy,
- czy Spóika rozliczyla projekt z Funduszem Spójnoéci,



- kiedy zostanie gminie przedloZona taryfa na wodE i Scieki,
- jak zostanie rozwi4zany problem nakazania przylqczenia siE mieszkaúców i innych
podmiotów do sieci kanalizacji sanitarnej,
- czy podjgto dzialania aby obniZyó koszty dzialalnoéci ( np. zmniejszenie etatów w Jednostce
Realizacji Projektu, likwidacja laboratorium w Kowarach, przepigcie starej kanalizacji w
Kowarach do nowej sieci, odl4czenie wód deszczowych, w Karpaczu czEríó Scieków trafia do
slarcj oczyszczalni, która nie spelnia norm technicznych ),
- co dalej z drugim etapem inwestycji,
Glos zabrala ksiEgowa Spólki KSWiK Danuta Kolodziej - 4.939 .945 EURO wplynie do
Spólki jezeli raport koicowy zostanie zweryfik owany przez Ministerstwo Rozwoju
Regionalnego, Ministerstwo Srodowiska, Ministerstwo Finansów i Narodowy Fundusz
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej. W czerwcu 201 1 roku raport koicowy ma zostaó
pruekazany Komisj i Europejskiej. Po analizie i zatwierdzeniu érodki mog4 za okolo 1,5 roku
wplyn4ó do Spólki. Spólka wziEla po ZyczkE p\atniczqaby zaplació uslugodawcom wigc te
!;rodki zaraz ze Spólki wyplyn4 na splatE poZyczki. Wszystkie naleZnoici zostaly zaplacone
poniewaZ Spólka dostala zwrot podatku VAT. Wszelkie inne piatnoSci Spólka wstrzymala.
Cena kontraktowa InZyniera Realizacji Projektu wynosila 892.000 EURO, kwota dodatkowa
wynikaj 4ca z przedlu|enia rmo!\y - 143.000 EURO.

Prezes Spólki Jerzy Grygorcewicz poinformowal, 2e Spólka wraz z gmin4 opracuje metodE
maj4c4 na celu spowodowanie wl4czenia sig do sieci kanalizacyjnej jak najwigcej podmiotów
i mieszkaiców gminy. Iloéó pobranej wody oraz zrzucenia Scieków ma wplyw na wysokoSó
taryf. ZbIiza siE termin przedloZenie taryf Wójtowi, do zatwierdzema i sprawdzenia.
W trakcie opracowywania jest Program Naprawczy Spólki.
Z koúcem lutego zakoúczy pracE JRP, czgéó zfych osób pozostanie w Spólce.
W Spólce obecniejest zatrudnionych 150 osób, z tego 55 na stanowiskach administracyjnych.
W konsekwencji przeprowadzonych procedur przetargowych wartoSó projektu zostala
przekroczona, NFOSiGW oraz WFOSiGW we Wroclawiu udzielily dodatkowych po2yczek
w celu zamknigcia budZetu projektu. To spowodowalo zmiany wobec czego udzial w
finansowaniu projektu przedstawia sig nastEpuj4co:
Frurdusz SpójnoÉci - dotacja - 62,3%
Srodki wlasne - 37,7%.
Przy etapie realizacje I etapu kanalizacj i byly przekazane Érodki unijne na projektowanie il
etapu kanalizacji.

Wójt Gminy poinformowal, 2e w Urzgdzie Gminy zostanie zatrudniony pracownik, który
bqdzie siE zajmowal podl4czeniami do sieci kanalizacyjnej. Mieszkaúcy otrzymaj4 informacjQ
o koniecznoéci wpiEcia siE do sieci kanalizacyjnej.

Janina Radomska - s1'tuacja finansowa gminy jest trudna i skomplikowana. Gmina musi
zacl4gnqó kolejn4 pozyczkE a nastEpnie splacaó j 4 z odsetkami. Glówny problem zostal
rozwiqzany gdyZ Spóika rozliczyla siE z Funduszem Spójnoéci.
Radni oczekuj 4:
- przeprowadzenia wspólnej debaty przez przedstawicieli rad gmin tworz4cych SpólkE,
- olrzymania rzetelnej i pelnej informacji o sytuacji finansowej Spólki,
- zapoznania siE z programem naprawczym Spólki,
- zmiany pelnego skladu Rady N adzorczej i ograniczenia liczby jej czlonków,
- sposobu podejÉcia nowego Zarzqdt i Rady Nadzorczej do wdrazania programu
naprawczego,
- zwiEkszenia wplywu wspólników na dzialalnoéó Spólki.



W zwtqzkt z powyaszym radna zglosila wn i o s e k formalny aby w dniu dzisiejszym nie
glosowaó nad projektem uchwaly w/s wniesienia do Spólki aportu w wysokoÉci 1.099.000 zl.

Wójt Gminy poinformowal Ze nie wniesienie aportu do Spólki spowoduje, 2e sytuacja w
Spólce nadal bEdzie siq pogarszaó. Spó1ka zaangaZowala órodki wlasne ( nie plac4c innych
zobowiqzaÁ ) aby rozliczyó siE z Funduszem Spójno5ci.

Przewodnicz4ca RG poddala pod glosowanie wniosek radnej Janiny Radomskiej 7 glosów
za wnioskiem, 6 glosów przeciwnych, 2 glosy wstrzymuj4ce * wniosek zostal Wzyjety,
uchwala w/s wniesienia aportu do Spó1ki zosfala zdjEfa z porz4dku obrad.

Wójt przekazal, 2ew zwi4zku ze zdjgciem w/w uchwaly z porz4dku obrad Wójt, na
Zgromadzeniu Wspólników w dniu 24 lutego staje w trudnej roli i to, ze Wspólnicy maj4
darzyó siE zaufaniem nie zostaje dotrzymane, Wójt stanie w bardzo klopotliwej sytuacji
poniewaZ przewodniczy Zgromadzeniu Wspólników i na jego wniosek ogloszono przerwQ w
Zgromadzenht do czasu podjgci a uchwaly przez RadE Gminy, wszystkie gminy - wspólnicy -

uchwaly juZ podjEly. Uchwala prp dzej czy pó2ntej, w miesi4cu marcu b4dZ kwietniu
ponownie trafi pod obrady rady i nie ma racjonalnego uzasadnienia, 2e uchwala w dniu
dzisiejszym nie zostala przeglosowana, tym bardziej,2e wcze5niejsze podjQcie uchwaly
pozwoli na szybsze przy gotowanie ewentualnego przetargu.

Skarbnik Gminy przedstawiia projekt uchwaly w/s zmian w bud2ecie gminy i poinformowala
o dokonanych zmniejszeniach w budzecie ( zal. nr 4 do uchwaly).
RadnaAl ic jaJaroszzglosi lawniosekabyniepomniejszaóSrodkównaGminnyOSrodek
Kultury o kwotq 40.000 21, a o t4 kwotE pomniejszyó Srodki przeznaczone na cmentarz w
Myslakowicach 3 glosy za wnioskiem, 11 glosów przeciwnych, 1 glos wstrzymujqcy,
wniosek nie uzyskal akceptacl r.

W zwiqzku z fym, Ze nie bEdzie realizowane zadanie inwestycyjne ,, odbudowa drogi od
Wojanowa do D4browicy" radna Janina Radomska zwrócila sip z proSb4 do Wójta Gminy o
naprawE tej drogi w rejonie zabudowy mieszkaniowej, od nr 1 do nr 6 ( zalatanie dziur ).

Uchwala nr Y 124111 wls zmian w budzecie gminy podjqta przy l4glosachzai l glosie
-- .^.--- , - -- :  ^  ̂ . , -wbrr¿yrrruJ4uy1u..

Uchwala nr V/25l1 1 ds zmian do uchwaly nr III/18/10 Rady Gminy Myslakowice z dnia
30.12.2010r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myslakowice na lata 2011-
2015 - podjEta przy 15 glosach za.

Uchwala nr V/26/11 wls zamiaru likwidacji Szkoty Podstawowej w Karpnikach - podjEta
przy 14 glosach za i 1 glosie wstrzymuj4cym.

Wójt Gminy przedstawil proj ekt uchwaly w/s zgloszenia kandydata na czlonka kolegium
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wroclawiu 5 glosów przeciwnych, 10 glosów
wstrzymuj 4cych - uchwala nie uzyskala akceptacji.

Ad 9.
Wójt Gminy udzielil odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych:
Odp. dla radnej Janiny Radomskiej - w roku biez4cym bgd4 zatrudnieni pracownicy
interwencyjni ibyó moze uda siE dokonaó uporz4dkowania czESci nieruchomoSci komunalnej



nr 4316 w Bobrowie oraz udroZnió splyw wody deszczowej w drogach gminnych w
Bobrowie, ze Srodków zapisanych w Gminnym Funduszu Ochrony Srodowiska.

Odp. dla radnej Gabrieli Misztak - zakoúczenie budowy Oérodka Zdrowia, zgodnie z umow4,
przewidziane jesf ¡a dzieh 3 I sierpnia br. OSrodek budowany jest ze érodków unijnych a
przepisy, w takim przypadku, nie zezwalaj 4 przez 5 laf, WdzterZawiania pomieszczeú..
Wyj 4tek stanowi GOPS i apteka, która jest budowana ze érodków gminnych.

Radna Gabriela Misztak zwrócila siE z zapllaniem o przyznanie Srodków na remont éwietlicy
w l-omnicy.
Odp. Wójta - érodki zostaly przyznane, w miesi4cu marcu nast4pi podpisanie umowy
w UrzEdzie Marszalkowskim.

Radna Teresa Rupniewska - Rada Solecka w Gruszkowie przystgpuje do remontu Éwietlicy,
czy istnieje moZliwoéó uzyskania informacji w sprawie przylqcza energetycznego.
Odp. Wójta - temal zostal skierowany do Referatu Budownictwa i Rolnictwa, odpowiedZ
zostanie udzielona na piSmie.

Radna Janina Radomska - czy w biez4cym roku na terenie gminy bgdzie sig odbywal Rajd
Karkonoski.
Odp. Wójta - zgodnie z opiniqkomisji rady Wójt Gminy przekazal odpowied2 negatywnq do
Automobilklubu DolnoSl4skiego.

Ad .  10 .
Przewodnicz4ca RG przedstawila plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2011 - plan pracy
komisji zostal przyjEfy przy 15 glosach za.

Radny Jerzy CieÉlik zwrócil sig do radnej powiatowej Marii Kuczaj z pro3b4 aby zajpla sip
tematem budowy chodnika na drodze powiatowej w tr-omnicy.
Odp. Marii Kuczaj - przebudowa drogi powiatowej przez \-omnicE jest umieszczona w planie
inwestycyjnym. W roku bieZ4cym mialy zostaó wydzielone Srodki w wysokoéci 60.000 21. na
opracowanie dokumentacji, na budowE chodnika, niestety taki zapis nie znalazl
odzwierciedlenia w budZecie Rady Powiatu.

Soltys Eugeniusz Wysoczaiski zwróci} siE do radnej powiatowej aby przy okazji przegl4du
dróg zwróció uwagg na brak melioracji poboczy dróg, miEdzy Bukowcem a Krogulcem woda
wylewa sig na drogE ( udroznió rów ), miqdzy StruZnic4 a Karpnikami jest zapchana nxa,
woda stoi na równi z asfaltem, miEdzy Gruszkowem a Wojkowem na ostrym zakrqcie
wycieka 2ródlo, naleZy odprowadzió wodg.

Radna Alicja Jarosz zwrócila siq do radnej powiatowej w sprawie przystanku autobusowego
w Karpnikach ( Srodek wsi ). Po jednej stronie drogi przystanek jest zabudowany, po drugiej
stronie autobus zatrzymtje siE przy samej rzece, nie ma Zadnego zabezpieczenia a z
autobusów korzystaj4równie2 dzieci.
Radna zlo2yla takie pismo w UrzEdzie Gminy i otrzymala odpowiedZ ze sprawa zostala
skierowana do wlaÉciciela drogi. Od tego czasu uplyn4l miesiqc, radna nie ma Zadnej
odpowiedzi.

Soltys Boguslaw T¡zaska zwrócil siE z proéb4do Wójta aby na zebranie wiejskie w tr-omnicy
przygotowaó informacjg w temacie gazyfi.kacji oraz o zwrócenie uwagi na stan mostu



prowadzqpego do ulicy Czamy Strumieñ. Porusza sig po nim ciE2ki sprzgt , gdyz navl.
Lipowej i Czamy Strumieú powstaje osiedle domków jednoroüinnych.

Przewodriczqca RG zloZyla gratulacje Wójtowi Gminy Zdzislawowi Pietrowskiemu, który
zostal wybrany Przewodniczqcl'rn Zwzqdu Zwiqzku Gmin Karkonoskich.

Wobec wyczerpania porz4dku obrad Przewodnicz4ca RG zamknpla obrady V sesji rady.

W sesji uczestniczyto 15 radnych

Sesja trwala do godziny 16.10

Protokolowala
E. Nizwald
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